
 

 Zápis 

z veřejného zasedání obecního zastupitelstva obce Řitka konaného dne 31.1.2023 

v 18:00 hod. v restauraci Panský dvůr 

 

Přítomni: Mgr. Kamil Abbid – starosta obce, JUDr. Lenka Slováčková, Marie Léblová, Miloslav 

Matoušek, Martin Bartůněk, Zdeněk Liška, Miroslav Šírl, Mgr. Lukáš Slováček, Ing. Renáta Rumlová, 

Ing. Marek Král, Ing. Jiří Mašek, Ing. Petr Dvořák, Martin Bartůněk, Ivo Leitner   

Nepřítomni: Jiří Hrdlička -  neomluven  

    Hosté: viz prezenční listina. 

 

Bod 1 programu: 

Starosta obce Mgr. Kamil Abbid přivítal všechny přítomné a v 18.00 hod. zahájil veřejné zasedání.  

 

Bod 2 programu: 

Jako ověřovatelé se přihlásila paní Rumlová a pan Šírl. 

 

Usnesení č. 1/2023 

Zastupitelstvo obce schvaluje jako ověřovatele zápisu paní Rumlovou a pana Šírla. 

Hlasování:     pro: 14 hlasů     proti: 0 hlasů     zdržel se: 0 hlasů  

 

Zapisovatelem za obecní úřad bude paní Věra Rožníčková. 

 

Bod 3 programu: 

Před samotným přistoupením k jednotlivým bodům programu se starosta zeptal přítomných 

zastupitelů, zda má někdo námitky k zápisu z předchozího zasedání zastupitelstva. Nikdo 

z přítomných námitky neměl. Dále vznesl dotaz, zda má někdo námitky k programu, nebo by ho chtěl 

o nějaký bod rozšířit. Pan Matoušek navrhuje, rozšířit program o další bod a to „Schválení 

rozpočtového opatření“. 

 



Usnesení č. 2/2023 

Zastupitelstvo obce schvaluje rozšíření programu o bod „Schválení rozpočtového opatření“. 

Hlasování:     pro: 14 hlasů     proti: 0 hlasů     zdržel se: 0 hlasů 

 

Zastupitelstvo obce schválilo program zasedání zastupitelstva: 

1.) Zahájení 

2.) Volba ověřovatelů, určení zapisovatele zápisu 

3.) Schválení programu 

4.) Kontrola usnesení z jednání zastupitelstva ze dne 19.12. 2022 

5.) Schválení veřejnoprávní smlouvy na projednání přestupků 

6.) Schválení plánu financování obnovy vodohospodářské struktury 

7.)  Navýšení provozní dotace pro MŠ Řitka na rok 2023 

 

Bod 4 programu: 

Do konce ledna 2023 měl pan Hrdlička předložit nabídky certifikovaných auditorů na realizaci 

právního a finančního auditu obce Řitka. Kvůli nepřítomnosti pana Hrdličky na jednání se tak nestalo.  

Stejně tak paní Slováčková od pana Hrdličky stále neobdržela slibovaný kontakt na kontejnerovou 

školku.   

Paní Slováčková měla podat přihlášku do Svazu měst a obcí ČR, což učinila.  A v souvislosti s tím 

zařídit pověřence na ochranu osobních údajů. Toto také splnila a máme již i podepsanou smlouvu. 

Zároveň rada pracuje na revizi smluv se společností Uni-Prag a panem Liborem Benešem. 

 

Obec má již zřízený přístup do „Poradny pro obce“. Přihlašovat se a dívat se na již zodpovězené 

dotazy mohou všichni zastupitelé, pokud by chtěl někdo pokládat otázku za kredity, bude tak činit 

přes obecní úřad. 

Zastupitelé tuto informaci berou na vědomí.  

 

Paní Slováčková si přeje, aby bylo v zápise uvedeno, že na dalším jednání zastupitelstva bude pan 

Hrdlička informovat zastupitelé o splnění svých úkolů. 

 

 

 



Bod 5 programu: 

Jelikož k 31.12. 2022 vypršela obci platnost smlouvy s Městem Černošice na projednávání přestupků, 

je potřeba schválit novou. Starosta je toho názoru, že se projednávání přestupků touto formou 

osvědčilo a zatím je spokojenost na všech stranách. Nebyla zaznamenána žádná stížnost. Nevidí tedy 

důvod, proč ve spolupráci nepokračovat. 

K tomuto tématu probíhala diskuze mezi hosty a zastupiteli.  

 Usnesení č. 3/2023 

Zastupitelstvo obce schvaluje veřejnoprávní smlouvu na projednávání přestupků s Městem 

Černošice.  

Hlasování:     pro: 12 hlasů     proti: 0 hlasů     zdržel se: 2 hlasy 

 

Bod 6 programu: 

Plán byl vypracován již v září roku 2022, bohužel se v rámci voleb a jiných okolností nedostalo toto na 

program jednání dříve. Zastupitelé obdrželi materiál předem k prostudování.   

K tomuto tématu probíhala diskuze mezi zastupiteli i hosty. 

Usnesení č. 4/2023 

Zastupitelstvo schvaluje „Plán financování obnovy vodovodů a kanalizací obce Řitka pro období 2022-

2031“. 

Hlasování:     pro: 11 hlasů     proti: 0 hlasů     zdržel se: 3 hlasy 

 

Bod 7 programu: 

Paní ředitelka MŠ Řitka požádala zastupitelstvo o navýšení provozní dotace, jelikož kuchařka 

z mateřské školy bude určitou dobu pobývat v lázních a ve školce se nebude vařit. Ředitelka tedy 

zajistila dovážení obědů pro děti do školky od pana Klikorky a rozdíl v ceně by měla obec 

dofinancovat. 

Usnesení č. 5/2023 

Zastupitelstvo obce souhlasí s příspěvkem na stravování žáku příspěvkové organizace Mateřská škola 

Řitka, okres Praha západ v období od 30.1. 2023 do 20.2. 2023 z důvodu nepřítomnosti kuchařky 

v mateřské školce. Výše příspěvku bude schválena až po předložení skutečných nákladů na 

stravování.  

Hlasování:     pro: 14 hlasů     proti: 0 hlasů     zdržel se: 0 hlasů 

 



Bod 8 programu: 

Zastupitelstvo by mělo vzít na vědomí rozpočtové opatření č. 10/2022, které bylo schváleno radou 

31.12. 2022. 

Rozpočtové opatření č. 1/2023 

- navýšení dotace na výkon státní správy na straně příjmů  

- výdaje na školení pro volbu prezidenta 

- schváleno radou 

Rozpočtové opatření č. 2/2023 

- dotace na volby prezidenta ve výši 38 600 Kč 

- vracelo se 9 400 Kč (nebylo vyčerpáno) 

- příspěvek na charitu v částce 10 000 Kč 

Zastupitelstvo bere na vědomí rozpočtová opatření číslo 10/2022, 1/2023 a 2/2023, které schválila 

rada obce na základě pověření zastupitelstva. 

 

Paní Léblová navrhuje, že by paní ředitelka MŠ Řitka měla uvažovat o navýšení ceny obědů. 

Pan starosta informuje zastupitele o tom, že byla obec oslovena firmou, která provádí letecké snímky 

a foto mapy. Poslední snímek Řitky již zcela neodpovídá jejímu rozvoji v posledních letech, a proto by 

bylo vhodné ho aktualizovat. Ke snímku by měla obec autorská práva a byl by i na elektronických 

nosičích. Zastupitelům byly předány materiály.    

 

V rámci různého se hosté dotazovali: 

Paní Horsáková se ptala na to, proč obec posílá peníze charitě Červený Kostelec a nesponzoruje 

někoho v blízkém okolí. 

Pan starosta odpovídá, že prvním rokem tento příspěvek byl poskytnut jako forma splátky za opravu 

kapličky a v letošním roce nás charita oslovila sama a rada se rozhodla příspěvek schválit. Pokud by se 

ozval někdo další, rada se tímto bude také zabývat. 

Jinak rada projednávala i možnost další výstavby sportoviště a dále se toto bude řešit a čekat na 

vhodnou dotaci. 

 

Pan Matejčík se dotazuje pana Šírla na to, proč jako předseda finančního výboru nepředkládá 

zastupitelstvu body programu, které se týkají financí a rozpočtu, a předkládá to pan Matoušek. 

Odpověď pana Šírla: Jelikož pan Matoušek je členem finančního výboru, a navíc funkce předsedy 

nikterak nesouvisí s tím, kdo předkládá zastupitelstvu návrhy a materiály k danému bodu.    



 

Zasedání ukončeno v 18:58h. 

 

Ověřovatelé: 

 

Ing. Renáta Rumlová 

 

Miroslav Šírl 

 

 

 

Zapisovatel: 

 

Věra Rožníčková  


